
# Description of the Item ᣆوصف العن UNIT QTY Unit Cost (USD)

1 Gas Refilling (23.5Kg Cylinders) ‐ Standard   ᢝᣒاᘭإعادة تعبئة الغاز (أسطوانات 23.5 كجم) ‐ ق GC 1

Financial Offer: Refill and Install Gas Cylinders in Newroz Camp - NES

العرض المالي : إعادة تعبئة وتركيب أسطوانات الغاز في مخيم نوروز – شمال شرق سوريا

Signature & stamp:

Estimated Required Quantity is 2646 GCs (Gas Cylinders)

Date of Signing:….....................................................................

Note:
1. The item should be approved by our organization's field Staff.
2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
3. Our organization is not bound to purchase the whole quantity mentioned above.
4. All the item quantities should be apply INCOTERM 2010 DDP (Delivery Duty Paid) to the mentioned locations.
5. The Service must delivered to Newroz Camp in Northeast Syria, as per the instruction of Our Organization's Supervisor.
6. The offered Price includes transportation, loading & unloading, and any other cost to deliver and Implementation to Al-Hol Camp in North East SYRIA
7. Any damages to materials during the service will be under the contractor's responsibility.

ملاحظة: 

ᘌ .1جب الموافقة عᣢ جميع الفقرات من قᘘل موظف الموقع لمنظمتنا.

كة. ᡫᣃ من  ᡵᣂᜧأ  ᡧ ᢕᣌمكن تجزئة العطاء بᘌ كة واحدة، و ᡫᣃ ان تتعاقد معᗷ ست ملزمةᛳ2. المنظمة ل

اء الᝣمᘭة الᝣاملة المذكورة أعلاە ᡫᣄᚽ ملزمة  ᢕᣂ3. منظمتنا غ

4. جميع ᛿مᘭات المواد ᘌجب ان ᘌكون (الᙬسلᘭم واجب مدفوعة) إᣠ المواقع المذكورة

وع للمنظمة . ᡫᣄف الم ᡫᣄل مᘘا وحسب الخطة المقدمة من قᗫق سور ᡫᣃ شمال  ᡧᣚ م نوروزᘭمخ ᣠم لالخدمات المذكورة اعلاە اᘭسلᙬ5. يتم ال

ق سورᗫا . ᡫᣃ شمال  ᢝ
ᡧᣚ م الهولᘭمخ  ᢝ

ᡧᣚ ذ للمناطق المذكورةᘭم والتنفᘭسلᙬل و الᘭف من نقل و تحمᗫشمل جميع المصارᘻ 6. ألاسعار المقدمة

ار تلحق ᗷالمواد أثناء الخدمة ستكون تحت مسؤولᘭة المقاول. ᡧᣅ7. أي أ

Name of Signatory:…...............................................................

Title of Signatory:….................................................................

Name of Bidder:…....................................................................
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